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W związku z zamieszaniem medialnym wokół barki „Stefan Batory" zakotwiczonej w zakolu Wisły pod

Wawelem, informuję że Gmina Miejska Kraków i działający w jej imieniu Zarząd Infrastruktury Sportowej

nie podpisał i nie podpisze z właścicielem barki umowy umożliwiającej jej cumowanie w zakolu rzeki.

Negatywną opinię w sprawie wydał również Główny Plastyk Miasta.

Należy jednak stanowczo podkreślić że, w świetle obowiązujących w Polsce przepisów, jedyną

instytucją uprawnioną do regulowania komunikacją na rzece (w tym np. wydania nakazu

odholowania barki) jest tylko i wyłącznie Urząd Żeglugi Śródlądowej. Statek „Stefan Batory" stoi

przy nabrzeżu Wisły na podstawie uzgodnień z UŻŚ i Regionalnym Zarządem Gospodarki

Wodnej.

Filip Szatanik

Zastępca Dyrektora ds. Informacji
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